
Odpověď na interpelaci paní zastupitelky Ireny Kolmanové (odpovídá místostarostka Mária 
Ševčíková) 

 

Dobrý den, 

na základě interpelací ze 7. jednání ZMČ dne 12.3. 2024 si Vám dovoluji zaslat odpověď na Váš 
dotaz - žádost o informaci ohledně nového projektu na propustnost „Izolační zeleň 
Českobrodská": 

V rámci realizace I. etapy akce „Izolační zelen Českobrodská", byla provedena síť komunikací a s 
tím spojené terénní úpravy. Ty počítaly s vsakováním a retenováním dešťových vod. Vsaky a 
retence byly hodnoceny na základě provedených průzkumů při zpracování PD. 

Po realizaci bylo zjištěno, že při přívalových deštích nedochází k vsakování v potřebném 
množství. Z tohoto důvodu byla zpracovaná dokumentace na vytvoření průlehů k zajištění 
většího rozsahu retenování a vsakování tak, aby nedocházelo k zaplavování komunikací. 

Vzhledem k tomu, že projektový záměr nemáme v letošním roce zařazen do rozpočtu, tak se ho v 
rámci investičních akcí budeme snažit zařadit na příští rok, zároveň se budeme hledat další 
zdroje financování. 

Pěkný den. 

Mgr. Mária Ševčíková 

první místostarostka 

 


